

Discount on Attractions – T&C

English

Arabic

General Terms and Conditions

شروط وأحكام عامة

1. This Offer is applicable only to FAB and Dubai First card customers (Cardholder(s)).
2. The Offer is valid until **15 September 2025**.
3. The Offer valid for Tickets purchased using FAB credit card, FAB debit card or Dubai First credit card (Card(s)).
4. Purchases made by primary cardholders and supplementary cardholders are eligible for this promotion.
5. The Offer is subject to all applicable terms and conditions prescribed to the relevant Attraction.
6. Resale of Tickets by Cardholders is expressly prohibited.
7. Tickets may not be used to promote any promotion or commercial activity, product or service.
8. The regular selling prices of the Tickets may be amended from time to time.
9. The Offer is not valid in conjunction with any other Offer and cannot be combined with any other vouchers or coupon codes unless otherwise specified.
10. FAB is not liable for the services/products offered by the Partner. Any service or product related issues or queries should be referred to the Partner directly.
11. All Terms & Conditions relating to each of the Attractions will apply. Terms and conditions of the Attractions are displayed across the Attractions and available through official channels.
12. FAB reserves the right to disqualify a customer from this promotion at any time at its sole discretion.
13. FAB reserves the right at its discretion to amend these Offer terms & conditions or to end the Offer at any time. FAB's decision on all matters relating to the Offer shall be final and conclusive.
14. In addition to the Terms and Conditions of this Offer, the FAB Master Credit Card Conditions which can be found on our website at <https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions/fab-master-terms-and-conditions-for-credit-cards.pdf?view=1>, shall also apply.

1. يسري هذا العرض فقط لحاملي بطاقات بنك أبوظبي الأول ودي فيرست (حامل/حاملو البطاقة)
2. يسري العرض حتى 15 سبتمبر 2025.
3. يسري العرض على التذاكر المشتراه باستخدام بطاقات الائتمانية و الخصم من بنك أبوظبي الأول و بطاقات دي فيرست الائتمانية (البطاقة/ البطاقات).
4. المشتريات التي يقوم بها حاملو البطاقات الأساسية وحاملو البطاقات الإضافية يحق لها المشاركة في هذا العرض الترويجي.
5. يخضع العرض لجميع الشروط والأحكام المعمول بها والمنصوص عليها في الأماكن السياحية ذات الصلة.
6. يُحظر إعادة بيع التذاكر من قبل حاملي البطاقات صراحةً.
7. لا يجوز استخدام التذاكر للترويج لأي عرض ترويجي أو نشاط تجاري أو منتج أو خدمة.
8. قد يتم تعديل الأسعار الأساسية للتذاكر من وقت لآخر.
9. لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي آخر ولا يمكن الدمج مع أي قسيمة شرائية أو رمز ترويجي ما لم ينص على خلاف ذلك.
10. لا يتحمل بنك أبوظبي الأول المسؤولية عن الخدمات/المنتجات التي يقدمها الشريك. يجب إحالة أي مشكلة أو استفسار متعلق بالخدمة أو المنتج إلى الشريك مباشرةً.
11. تطبق جميع الشروط والأحكام المتعلقة بكل من المعالم السياحية. يتم عرض الشروط والأحكام الخاصة بكل من المعالم السياحية عبر خلال القنوات الرسمية لجميع المعالم السياحية ويمكن الاطلاع عليها.
12. يحتفظ البنك بالحق في استبعاد العميل من هذا العرض الترويجي في أي وقت حسب تقديره.
13. يحتفظ بنك أبوظبي الأول بحقه وفقاً لتقديره في تعديل شروط وأحكام هذا العرض أو إنهاء العرض في أي وقت. يجب أن يكون قرار بنك أبوظبي الأول في جميع الأمور المتعلقة بالعرض نهائياً وحاسماً.
14. بالإضافة إلى شروط وأحكام هذا العرض، تطبق أيضاً الشروط الرئيسية لبطاقات الائتمان الخاصة ببنك أبوظبي الأول التي يمكن العثور عليها في موقعنا على:

<https://www.bankfab.com/-/media/fabgroup/home/personal/terms-and-conditions/fab-master-terms-and-conditions-for-credit-cards.pdf?view=1>

15. تخضع هذه الشروط والأحكام وتفسر وفقاً لقوانين أبوظبي كما هي مطبقة في إمارة أبوظبي والقوانين الاتحادية لدولة الإمارات العربية المتحدة. يجب تقديم أي نزاع يتعلق بتفسير هذه الشروط والأحكام إلى الاختصاص القضائي الحصري لمحكمة إمارة أبوظبي.

الشروط والأحكام الخاصة بـ وايلد وادي

16. يسري العرض على تذكرة اليوم الواحد فقط. سعر تذكرة اليوم الواحد للأطفال يطبق على الأطفال فوق سن 3 سنوات وأقل من 1.1 متر.
17. منشقة إيجار مجانية لكل تذكرة.
18. العرض يشمل:

15. These terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of Abu Dhabi as they are applied in the Emirate of Abu Dhabi and the federal laws of the United Arab Emirates. Any dispute concerning the interpretation of these terms and conditions shall be submitted to the exclusive jurisdiction of the court of the Emirate of Abu Dhabi.

#### Wild Wadi Waterpark – Terms and Conditions

16. The Offer is applicable to Day Pass only. Child price Day Pass will apply for children above 3 years of age and below 1.1-meter height.
17. One rental towel free per Ticket.
18. The Offer includes:
- 15% discount Retail Discount.
  - 30% discount on Valet Parking.
  - 20% discount on food and beverage outlets within the waterpark. Discount is not applicable in conjunction with a promotional items and discounted rates. Bianco, Tropical snow cone & Maras Turka Outlets Nathens Hot Dog & Cool Down cannot avail the discount)
  - 50% discount on Fast Track (Skip the Queue for White Water Wadi, Wipeout Flowrider and Flood River Flyer).
19. The Offer does not apply to purchase online, but only to Tickets purchased at the Attraction. Once the Ticket is purchased, the Cardholder will be provided with a wristband at the entrance of the Attraction, which is valid for entry to the Attraction only, and not transferable.

#### Dubai Parks and Resorts – Terms and Conditions

20. Tickets are valid for one person at a time for 1 Day-1 Park tickets only . The Offer does not apply to purchase online, but only to Tickets purchased at the Attraction.
21. Terms and conditions of Dubai Parks and Resorts Tickets are be published and are subject to the rules and regulations of the selected park.
22. Tickets and other entitlements are void if altered.
23. Children under the age of 13 must be accompanied by a responsible adult over the age of 18 and holding a valid Ticket.
24. Tickets purchased under the Offer must be redeemed at the Attraction gate within six months of the date of issuance.

#### Inside Burj Al Arab – Terms and Conditions

- خصم 15% خصم التجزئة.
  - خصم 30% على خدمة صف السيارات.
  - خصم 20% على منافذ الطعام والمشروبات داخل الحديقة المائية. الخصم غير قابل للتطبيق مع العناصر الترويجية والأسعار المخفضة. لا يمكن لـ Bianco و Tropical snow cone و Maras Turka Outlets الاستفادة من الخصم)
  - خصم 50% على Fast Track (تخطي قائمة الانتظار لـ White Water Wadi و Wipeout Flowrider و Flood River Flyer).
19. لا يسري العرض على شراء التذاكر عبر الإنترنت، ولكن فقط على التذاكر التي تم شراؤها من شبك التذاكر. بمجرد شراء التذكرة، سيتم تزويد حامل البطاقة بسوار معصم عند مدخل المعلم السياحي، والذي يكون صالحًا للدخول إلى المعلم السياحي فقط، وغير قابل للتحويل.

#### الشروط والأحكام الخاصة بـ دبي باركس آند ريزورتس

20. يسري العرض على تذاكر اليوم الواحد لشخص واحد في المرة الواحدة و فقط لمنزته واحد. لا يسري العرض على التذاكر عبر الإنترنت، ولكن فقط على التذاكر التي تم شراؤها من شبك التذاكر.
21. يتم إعلان شروط وأحكام تذاكر دبي باركس آند ريزورتس وتخضع لقواعد وأنظمة المنزته المحدد.
22. التذاكر والحقوق الأخرى لاغية في حالة تغييرها.
23. يجب أن يكون الأطفال الذين تقل أعمارهم عن 13 عامًا برفقة شخص بالغ مسؤول يزيد عمره عن 18 عامًا ويحمل تذكرة صالحة.
24. يجب استخدام التذاكر التي تم شراؤها بموجب العرض عند بوابة المعلم السياحي في غضون ستة أشهر من تاريخ الإصدار.

#### الشروط والأحكام الخاصة بـ "داخل برج العرب"

25. يسري العرض على جولة برج العرب فقط. لا يسري العرض على التذاكر عبر الإنترنت، بل ينطبق فقط على التذاكر التي تم شراؤها من شبك التذاكر.
26. يجب على الضيوف الوصول قبل 15 دقيقة من بدء جولتهم.
27. تذاكر البالغين للأفراد الذين تبلغ أعمارهم 13 عامًا أو أكثر.
28. تذاكر الأطفال (للأطفال من سن 4 إلى 12 عامًا).
29. يمكن للأطفال الذين تبلغ أعمارهم 3 سنوات أو أقل الدخول إلى المعلم السياحي مجانًا مع حامل تذكرة بالغ مرافق؛ يتم إصدار تذاكر مجانية للأطفال في صالة تذاكر برج العرب (قد يكون إثبات سن الطفل مطلوبًا).
30. يجب أن يكون جميع القاصرين الذين تبلغ أعمارهم 16 عامًا أو أقل برفقة شخص بالغ (21 عامًا أو أكثر).

#### الشروط والأحكام الخاصة بـ "ذا جرين بلانيت"

31. يسري العرض على تذكرة اليوم الواحد فقط. لا يسري العرض على التذاكر عبر الإنترنت، بل فقط على التذاكر التي تم شراؤها من شبك التذاكر. يمكن للأطفال دون السنين الدخول إلى المعلم السياحي مجانًا. بالنسبة للأطفال بين 2 و 10 سنوات، يطبق سعر تذاكر الأطفال. يطبق سعر تذاكر البالغين على من يبلغ من العمر 11 عامًا وما فوق. يحتفظ المعلم السياحي بالحق في طلب إثبات السن.
32. يجب أن يكون القاصرون الذين تقل أعمارهم عن 13 عامًا برفقة شخص بالغ يبلغ من العمر 18 عامًا أو أكثر في جميع الأوقات ولن يُسمح لهم بمغادرة " ذا جرين بلانيت" بدون ولي أمرهم.

25. The Offer applies to Inside Burj Al Arab Tour only. The Offer does not apply to purchase online, but only to Tickets purchased at the Attraction.
26. Guests should arrive 15 minutes before the start of their tour.
27. Adult tickets apply to individuals age 13+.
28. Child tickets (for children aged 4 to 12).
29. Children of age 3 and below can access the Attraction free of charge with an accompanying adult ticket-holder; children complimentary tickets are issued at the Inside Burj Al Arab Ticketing Lounge (child's proof of age may be required).
30. All minors of age 16 and below must be accompanied by an adult (age 21+).

#### **The Green Planet – Terms and Conditions**

31. The Offer applies to Day Pass only. The Offer does not apply to purchase online, but only to Tickets purchased at the Attraction. Children under 2 years of age can access the Attraction free of charge. For children between 2 years and 10 years of age, Child rate is applicable. Adult rate is applicable to age 11 year of age and above. The Attraction reserves the right to request for proof of age.
32. Minor of age below 13 must be accompanied by an adult 18+ at all times and will not be allowed to leave The Green Planet without their guardian.

#### **The View at the Palm – Terms and Conditions**

33. The Offer is applicable for a maximum of 6 Tickets purchased with a Card.
34. The Offer is applicable for all categories of The View entry tickets except “Coffee at The View “
35. The Offer is not valid in conjunction with any other promotion or discount
36. The Offer can only be availed at the Attraction or purchased online through the Attraction website by using the code THVFAB20%

- الشروط والأحكام الخاصة بـ "The View at the Palm"**
33. يسري العرض على 6 تذاكر بحد أقصى تم شراؤها باستخدام البطاقة.
  34. يسري العرض على جميع فئات تذاكر الدخول إلى The View باستثناء تذاكر "Coffee at The View"
  35. لا يسري العرض بالتزامن مع أي عرض ترويجي أو خصم آخر
  36. يمكن الاستفادة من العرض في شبك التذاكر أو شراؤه عبر الإنترنت من خلال موقع "The View at the Palm" باستخدام الرمز THVFAB20%